
Vragen Forum Stad 21 januari 2020:

1. Vraag van Dennis Cupedo

Onderwerp: Groenonderhoud RijswijkBuiten

2. Vraag Mark de Beij:

Onderwerp: Kruising Generaal Spoorlaan

3. Vraag Ed Braam

Onderwerp: Kluswoningen Plaspoelpolder

4. Vraag Ed Braam

Onderwerp: Parkeermeter Oude stadhuis 

5. Vraag Udo Oelen

Onderwerp: Regels voor lokaal maatwerk

6. Vraag Rens Veerman

Onderwerp: Right to Challenge voor Pasgeld

7. Romke-Jan de Vries

Onderwerp: Luchtkwaliteit en het Schone Lucht Akkoord.

8. Elze Woudstra

Onderwerp: Schone Lucht Akkoord

9. Tom Hoek

Onderwerp: Schone lucht Akkoord

10. Romke-Jan de Vries of Mark Wit

Onderwerp: Vervoerplannen 2020

11. Romke-Jan de Vries of Mark Wit

Onderwerp: Parkeerreguleringssessie

12. Elze Woudstra

Onderwerp: Regionale aanpak Duurzame Mobiliteit CO2-uitstoot in het verkeer

13. Andy Kooy

Onderwerp: IB 19 138 14e Voortgangsverslag RijswijkBuiten:

14. Andy Kooy



Onderwerp: IB 19 145 Geen prestatieafspraken voor 15 december:

15. Andy Kooy

Onderwerp: IB 19 146 Groen beheerplan

16. Elze Woudstra

Onderwerp: IB 19 146 Groenbeheerplan

17. Paul Picauly

Onderwerp: IB 19 146 Groenbeheerplan

18. Freek van Bemmelen

Onderwerp: IB 19 146 Groenbeheerplan


